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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. augusztus 31. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor polgármester 
 Bálint Andrea alpolgármester 
 Kalmárné Fekete Anna alpolgármester 
 Mlinkó Nándor képviselő 
  Fehér Melinda képviselő 
  Thomka Noémi képviselő 
   
   
 
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző. 
     
 
Szabó Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait, és 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 6 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Kalmárné Fekete Anna alpolgármestert, 
jegyzőkönyvvezetőnek Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
és Kalmárné Fekete Anna alpolgármestert a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 

1./ Iskolai felvételi körzethatárok megállapításához, vélemény megfogalmazása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
2./ A Vanyarci Napsugár Óvoda 2022-2023. évi munkatervének jóváhagyása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
3./ Közvilágítás korszerűsítési szerződéstervezet megtárgyalása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
4./ Haluska fesztivál konkrét feladatainak, felmerülő költségeinek megtárgyalása, 
feladatok felelőseinek kijelölése.  
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
5./Az Önkormányzat több funkciós épületének, rezsiköltségei, fenntarthatóság 
lehetőségeinek megtárgyalása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
6./Az Önkormányzati tulajdonú ingatlanok, téli üzemeltetésére vonatkozó javaslatok 
megtárgyalása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
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7./Az év hátralévő részében tervezett rendezvények szervezésének megkezdése. 
(idősek napja, karácsony, télapó, stb.) 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
8./ Egyebek 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 

A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat. 

 

1./ Iskolai felvételi körzethatárok megállapításához, vélemény megfogalmazása. 
 

Szabó Sándor: 
Ezt minden évben megküldik, véleményezésre, de a testületünk, még mindig azt fogalmazta 
meg, hogy nincs véleményünk. 
 
Thomka Noémi: 
Szerintem most sem kéne mást tenni. Egyszerűen értelmetlen, hogy bármit is 
megfogalmazzunk. 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

37/2022.( VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Iskolai felvételi körzethatárok véleményezése / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy nem kíván véleményt nyilvánítani az iskolai felvételi körzethatárokra vonatkozóan. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
 

2./ A Vanyarci Napsugár Óvoda 2022-2023. évi munkatervének jóváhagyása. 
 

Szabó Sándor: 
A munkatervet mindenki megkapta, gondolom el is olvasta, így ha nincs kérdés, vagy 
hozzászólás, úgy javaslom elfogadását. 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

38/2022.( VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ A Vanyarci Napsugár Óvoda 2022-2023. évi munkaterve / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy az előterjesztésnek megfelelő formában, változatlan tartalommal jóváhagyja a Vanyarci 
Napsugár Óvoda 2022-2023. évi munkatervét. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

3./ Közvilágítás korszerűsítési szerződéstervezet megtárgyalása. 
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Szabó Sándor: 
Az ajánlatot már az előző ülésünkön megtárgyaltuk, azóta ígéretet kaptam egy másik 
szolgáltatótól, hogy küldenek egy másik ajánlatot is, de a mai napig nem történt semmi.  
Szerintem döntést kell hoznunk, hogy kívánunk-e korszerűsíteni, vagy sem. 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

39/2022.( VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Közvilágítás korszerűsítés. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a közvilágítási lámpatestek korszerű lámpatestekre történő cseréjére szerződést kíván 
kötni az ENERIN ESCO Energetikai Kft-vel (8800 Nagykanizsa Petőfi út 1.) az ajánlatban 
foglalt feltételek szerint. Egyben felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
(az ajánlat, és a szerződéstervezet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

4./ Haluska fesztivál konkrét feladatainak, felmerülő költségeinek megtárgyalása, 
feladatok felelőseinek kijelölése.  
 

Szabó Sándor: 
A fesztivál megrendezése, már nem kérdés. A költségeket csak megközelítőleg tudjuk 
megbecsülni, és arra sincs garancia, hogy jó idő lesz, és arra sem, hogy mekkora lesz az 
érdeklődés. Csak remélni lehet, hogy nem lesz nagy a ráfizetés. 
Nagyon úgy tűnik, hogy a településen élők lelkesek, és hogy lesz elegendő ember a 
sátorépítésre, főzésre, és minden egyéb munkára. A magam részéről azt kérem a 
képviselőktől, hogy aki tud az segítsen az építésben, bontásban, de a szombati eseményre 
nincs konkrét feladat. Mindenkitől azt kérem, hogy legyetek jelen. 
 

5./Az Önkormányzat több funkciós épületének, rezsiköltségei, fenntarthatóság 
lehetőségeinek megtárgyalása. 

 
6./Az Önkormányzati tulajdonú ingatlanok, téli üzemeltetésére vonatkozó javaslatok 
megtárgyalása. 
 

Szabó Sándor: 
Ezt a két napirendet nem nagyon lehet kettéválasztani. Mivel még nem érkezett gázszámla, 
így nem nagyon tudok konkrét számokat mondani, de azt tudjuk, hogy jelentős lesz az eltérés. 
A villanyszámla talán nem lesz annyira megrázó, hiszen a hivatal és az óvoda napelemekkel 
felszerelt, így inkább a gázfogyasztás amivel valamit kezdeni kell. Sem az orvos, sem a 
fogorvos, sem a gyógyszertár , nem járul hozzá a rezsiköltségekhez, és szerintem ezt nem 
fogjuk tudni tartani. Tárgyalást kell kezdeményeznünk a háziorvossal a fogorvossal, és a 
gyógyszertár üzemeltetőjével, hogy milyen formában tudnak hozzájárulni legalább a fűtési 
költségekhez. 
A hivatalt nem tudjuk bezárni, és az óvodát sem. A művelődési ház nyitva tartását is muszáj 
lenne megoldani.  
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Mlinkó Nándor: 
Szerintem van arra lehetőség, hogy az óvodában fával fűtsünk, mindössze némi átalakítás kell 
az apríték fűtésére alkalmas kazánon. 
 
Thomka Noémi: 
A csoportszobákat tudjuk a hűtő-fűtő klímákkal fűteni, csak a szociális helyiségeket, illetve a 
konyhát nem. 
 
Kalmárné Fekete Anna: 
A Művelődési ház fűtése a legnagyobb gond, de megpróbáljuk csak a keringető fűtést, és 
kizárólag rendezvények során kapcsolnánk be a teljes fűtést. 
 

7./Az év hátralévő részében tervezett rendezvények szervezésének megkezdése. 
(idősek napja, karácsony, télapó, stb.) 
 

Kalmárné Fekete Anna: 
Elképzelhető, hogy ősztől újra számítani lehet bezárásokra, de annak érdekében, hogy 
bármilyen fellépővel szerződést tudjunk kötni, döntést kell hozni, hogy az idén milyen 
rendezvényeket akarunk még tartani. 
  

A képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

40/2022.( VIII. 31.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ 2022. évi rendezvények. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy amennyiben lehetséges lesz, úgy 2022. október 21.-én megemlékezést, 2022. november 
12.-én idősek napját, valamint 2022. december 17.-én karácsonyi ünnepséget kíván rendezni. 
Felkéri a Művelődésszervezőt, az ünnepi műsorok, szervezésének megkezdésére, valamint a 
fellépőkkel történő egyeztetésre, és szerződéskötésre. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Szabó Sándor            Várnai Ildikó 

polgármester           jegyző 
 
 

----------------------------------------------------- 
Kalmárné Fekete Anna 
Jegyzőkönyv-hitelesítő 


